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Protokół z VI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 27 maja 2019 roku  

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18:04 – 19:56 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących 
projektów uchwał: 

 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 86) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 3, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 87) – projekt Zarządu. W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 4, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu budynku szkoły 
położonego przy ul. Dobczyckiej 20 w Krakowie (druk nr 88) – projekt Zarządu. 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 5, 
pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie wykupu terenu w rejonie ulicy Włoskiej (druk nr 89) – projekt Zarządu. 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 6, 
pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 
 

Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 86) – projekt Zarządu. 
4) Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 87) – projekt Zarządu. 
5) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu budynku 

szkoły położonego przy ul. Dobczyckiej 20 w Krakowie (druk nr 88) – projekt Zarządu. 
6) Projekt uchwały w sprawie wykupu terenu w rejonie ulicy Włoskiej (druk nr 89) – projekt 

Zarządu. 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej: 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za 2018 rok 
(druk nr 74). 

8) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 
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a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 85). 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
17) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
18) Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
19) Oświadczenia i komunikaty. 
20) Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 86) – projekt 

Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek, a następnie zgłosił poprawkę do 
projektu. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania 
zgłoszonej poprawki, którą przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się”: Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i 
podjęła Uchwałę Nr VI/80/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 maja 
2019 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2020 (druk nr 87) 
– projekt Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek. W związku z brakiem 

zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr VI/81/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 maja 2019 
roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu 
budynku szkoły położonego przy ul. Dobczyckiej 20 w Krakowie (druk nr 88) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek. W związku z brakiem zgłoszeń do 

dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr 
VI/82/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 maja 2019 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wykupu terenu w rejonie ulicy Włoskiej (druk nr 89) 
– projekt Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek. W związku z brakiem 

zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 16 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę 
Nr VI/83/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 maja 2019 roku. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Zofia Filipowicz. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją oraz zaopiniowała sprawozdanie Zarządu za 2018 rok. 
a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za 2018 rok 

(druk nr 74) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. W związku z brakiem zgłoszeń do 
dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
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Uchwałę Nr VI/84/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 maja 2019 
roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 85) przedstawił Przewodniczący 
Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. 
Następnie w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania 
nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Nr VI/85/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 27 maja 2019 roku. 

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zaopiniowała 
kolejny etap ścieżki pieszo-rowerowej oraz poruszyła kwestię przejezdności ul. Wolności. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawił Członek Komisji 

Mariusz Mleczko. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją 
oraz przygotowała propozycje zadań na 2020 rok. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. dofinansowania dzielności 
jednostek w 2020 roku. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli przedstawiciele Stowarzyszenia 
Drwinka, którzy zgłosili problemy z bezpieczeństwem występujące w Parku Rzecznym 
Drwinka.  
W punkcie tym Radny Dawid Klempka poruszył kwestie związane z bezpieczeństwem na 
boisku Szkoły Podstawowej nr 27 – zbieranie się agresywnych grup. Głos w tej sprawie 
zabrali Radni: Mariusz Mleczko, Maciej Wojtczak, Krystyna Gawrysiak, Janusz Banaś. 
Radna Urszula Żuradzka poinformowała, że podobny problem występuje przy Szkole 
Podstawowej nr 55. 
Radny Marcin Bałaga zwrócił uwagę, że istotne w takich sprawach jest reagowanie od razu.  
Radna Zofia Filipowicz zaproponowała, aby na kolejną sesję zaprosić przedstawicieli Straży 
Miejskiej. 
Radny Krzysztof Sułowski poruszył kwestię niewystarczającej liczby etatów w Straży 
Miejskiej. 
Radny Dawid Klempka podniósł kwestię jakości obrazu z kamer. Na temat monitoringu głos 
zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Mariusz Mleczko. 
Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię sprawozdań z działalności służb mundurowych 
oraz zgłaszania interwencji. Głos zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Krystyna Gawrysiak, 
Mariusz Mleczko, Maciej Wojtczak. 

 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i 
Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawiła Zofia Grzybczyk – Członek 

Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz 
omówiła spotkania z mieszkańcami, które odbyły się w maju. 

 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i 
Spółdzielniami Mieszkaniowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. W 

czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. W związku z nieobecnością 

Przewodniczącego Komisji Przewodniczący Rady poruszył kwestię funkcjonowania Komisji. 
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Radny Dominik Homa poruszył kwestię organizacji Nagrody w Dziedzinie Kultury.  
Kolejno w dyskusji na temat organizacji pracy Komisji głos zabrali Radni: Zofia Filipowicz, 
Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Stanek, Mariusz Mleczko, Kazimierz Bożek, Krzysztof 
Sułowski. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dawid Klempka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją oraz przygotowała propozycje zadań na 2020 rok. 
Przewodniczący Komisji poinformował również, że zwrócił się do Radnych Miasta Krakowa o 
budowę dwóch stacji roweru miejskiego na terenie Dzielnicy. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją, dokonała naboru na wyjazd dla os. niepełnosprawnych oraz 
przygotowała propozycje zadań na 2020 rok. 
 
Ad. 17. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz przygotowała propozycje zadań na 2020 rok. 
W punkcie tym Przewodnicząca Komisji zdała relację ze spotkania, które odbyło się z 
udziałem Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej (zagospodarowanie terenu przy Kamieniu 
Pamięci, doposażenie ogródków jordanowskich, zagospodarowanie Parku Kurdwanów, Park 
Duchacki). 
Radny Janusz Banaś zapytał o brakujące ławeczki przy Kamieniu Pamięci. Przewodnicząca 
Komisji udzieliła odpowiedzi. 
Przewodniczący Rady poinformował o mających się odbyć konsultacjach w sprawie ścieżki 
pieszo-rowerowej. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Krystyna Gawrysiak, Janusz Banaś, 
Radna Urszula Żuradzka przekazała głosy mieszkańców w sprawie Kamienia Pamięci. Głos 
w tej sprawie zabrali również Radni: Janusz Banaś, Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Sułowski, 
Zofia Filipowicz, Kazimierz Bożek. 
Radna Zofia Filipowicz zapytała o prace w Parku Duchackim. Przewodnicząca Komisji 
udzieliła odpowiedzi. 
 
Ad. 18. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z V sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 19. Oświadczenia i komunikaty: 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Rady Kazimierz Bożek poinformował o zbliżającym się Dniu Otwartym 
Magistratu. Głos w sprawie zabrał również Wiceprzewodniczący Rady Adam Zabdyr. 
Zgłosili się Radni do pełnienia dyżurów w czasie wydarzenia.  

 Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Sportu i Rekreacji 11 czerwca 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 12 czerwca 2019 r.  godz. 18.00 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 10 czerwca 2019 r. godz. 18.00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 11 czerwca 2019 r. godz. 17.00 
Komisja Rewizyjna 12 czerwca 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja Mieszkaniowa 12 czerwca 2019 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 12 czerwca 2019 r. godz. 17.00 
Komisja ds. Współpracy… 11 czerwca 2019 r. godz. 16.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  11 czerwca 2019 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji 4 czerwca 2019 r.  godz. 15.00 
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Ad. 20. Zamknięcie sesji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19.56 zamknął obrady VI sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
  


